
Info punkter fra bestyrelsesmøde 16/11-23: 

• Regnskab til og med Q3 gennemgået 
• Budget for 2024 gennemgået og godkendt 
• Investeringsplan for 2024 samt langsigtet investeringer gennemgået 
• Vidensdeling om årets landsmøde, som nogle af bestyrelsesmedlemmerne var med på i 

oktober.  
• Der har været besøg fra andre værker for at se vores VP projekt 
• Radionetværket er lige ved at være klar. Det forventes om meget kort tid at hente 

aflæsninger hjem.  
• Næste år har varmeværket 60 års jubilæum. Jubilæumsudvalg er nedsat og skal igang med 

opgaven. 

Arkiveret 2/1-24 


